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�utym bieżącego roku l zakończył się remont nawierzc�i zatoki postojo�ej,
wraz z drogą nawrotową przy stacji pogotowia ratunkowego przy
AL Kompozytorów Polskich i AL Mieczysława Smorawińskiego. Oprócz wykonanej
tam potrzebnej wymiany nawierzchni asfaltowej, wybudowano na wysepce także
około 5 miejsc parkingowych przeznaczonych zasadniczo dla pracowników
dyspozytorni i ratowników medycznych. Remont ten był długo wyczekiwany,
a decyzja podjęta przez Marszałka Województwa w tej mierze bardzo zasadna
i ważna.

Niestety jednak równolegle do prowadzonych tam prac nie wyremontowano
wjazdu do stacji pogotowia ratunkowego i znajdującej się tam przychodni od al. M.
Smorawińskiego. Jest to krótki odcinek drogi, o długości około 30 metrów. Droga ta
stanowi jednocześnie w całości własność Miasta Lublin.

Zasadniczym problemem dla mieszkańców, a przede wszystkim pacjentów
jest brak wystarczającej ilości parkingów. Sytuację tę przedstawiałem w rozmowie z
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kierownictwem Straży Miejskiej w Lublinie. Analizowaliśmy wówczas sytuację 

przyczyn stawiania aut osobowych pacjentów (a często są to osoby 

niepełnosprawne!) na klepisku, które powstało wokół wspomnianej wcześniej zatoki 

nawrotowej, której w żadnym wypadku nie nazwałbym zielenią publiczną. Sytuację 

obrazującą taki stan rzeczy, jeszcze przed remontem w maju 2019 roku pokazuje 

zdjęcie mojego autorstwa, które stanowi Załącznik nr 1 do niniejszej interpelacji. 

Za tak postawione auta pacjenci, osoby starsze, a często jak wspomniałem także 

osoby niepełnosprawne, są karane mandatami i karami pieniężnymi. 

W naszym przekonaniu sytuację tę rozwiązać można byłoby lokalizując 

parking z płyt ażurowych, prostopadle do omawianego w piśmie wjazdu do 

przychodni od strony Al. Smorawińskiego. 

W związku z powyższym zwracam się do Pana Prezydenta z następującymi 

pytaniami: 

1. Czy przewiduje Pan Prezydent możliwość wyremontowania tego krótkiego,

ok. 30 metrowego wjazdu do stacji pogotowia ratunkowego i przychodni od

Al. Mieczysława Smorawińskiego?

2. Czy Urząd Miasta Lublin widzi potrzebę lokalizacji dodatkowych miejsc

parkingowych w tym miejscu?

3. Czy wskazana w piśmie propozycja lokalizacji parkingu z płyt ażurowych,

prostopadle do omawianej drogi wjazdowej znajduje akceptację ze strony

Pana Prezydenta?
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Załącznik 1 
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